



SMM Semak mempunyai lebih 100 jenis semakan ralat. Ia didatangkan dalam dua versi iaitu Versi Guru Data dan Versi Jurulatih Utama. (PERCUMA)



Prosik (Program Sijil Kokurikulum). Digunakan untuk merekod nama unit, jawatan, penglibatan, pencapaian dan kehadiran kokurikulum Kelab/Persatuan, Unit Uniform, Sukan/Permainan dan rumah Sukan serta melaksanakan pengiraan 10% markah kokurikulum secara automatik. Di samping itu, Prosik juga boleh menyimpan rekod kehadiran, jurulatih, pencapaian sekolah, memproses Nombor Pendaftaran, memproses Rumah Sukan. Pengguna boleh mencetak laporan analisa, graf, sijil kokurikulum dan semakan markah.



PROSTREAM digunakan untuk memproses kelas murid T1 tahun semasa mengikut keputusan UPSR, Kaum dan Jantina di samping mencetak laporan senarai nama dan analisa untuk kegunaan pentadbir dan guru kelas



PROSHAD ialah Program Statistik Kehadiran Murid. Digunakan untuk merekod bilangan murid hadir, tak hadir dengan sebab, ponteng dan menyertai aktiviti luar sekolah. Data diisi oleh guru kelas dan import ke komputer Pengetua/Guru Besar. Satu Panel kawalan khusus Pengetua/Guru Besar memantau kehadiran murid berdasarkan tarikh, minggu, bulan, tingkatan, kelas dan sekolah.



PRO\_AM ialah Program Operasi Asas Matematik. Digunakan untuk membantu murid-murid D1 hingga D6 menyelesaikan operasi tambah, tolak, darab, bahagi sehingga 6 digit. Perisian ini PERCUMA



SPP ialah Sistem Pengurusan Pustakawan. Ia dibangunkan oleh Cikgu Mohammad Iznan bin Azmi, JU Kebangsaan Kaunseling. SPP boleh digunakan untuk merekodkan pinjaman, pemulangan, denda lewat, nilam dan sebagainya.



SPK ialah Sistem Pengurusan Kaunseling. Ia dibangunkan oleh Cikgu Mohammad Iznan bin Azmi, JU Kebangsaan Kaunseling. Ia boleh digunakan untuk merekodkan temu janji dengan kaunselor dan sebagainya



Promesa ialah Program Merentas Desa. Ia dibangunkan untuk memproses Nombor Peserta Merentas Desa dan Merekodkan Keputusan Merentas Desa. Di samping itu, Promesa juga boleh mencetak Sijil Pencapaian dan Sijil Penghargaan.

SEMUA PERISIAN PENDIDIKAN UNTUK BOLEH DIMUATTURUN MENGGUNAKAN LAMAN WEB BERIKUT:

<http://hafaba.googlepages.com>

Pembangun Sistem

Cikgu Haris Fadzli bin Awang - 019-229 2226 (SMS sahaja)  
Cikgu Mohammad Iznan bin Azmi - 013-966 6062

FORUM

<http://smmv4.forumer.com>